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PROTOKÓŁ Nr 41/19 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 19 listopada 2019 r. 

godz. 14:30 

 

Obecni na posiedzeniu KBSiR – 7 członków Komisji: 

 

1. Basta Jerzy  

2. Kurnyta Danuta 

3. Majak Violetta  

4. Sławiński Łukasz 

5. Sławiński Sławomir  

6. Szczerbaty Iwona  

7. Wągrowski Bogdan  

 

Nieobecni na posiedzeniu KBSiR – 1 członek Komisji: 

 

1. Seweryniak Elżbieta  

 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Violetta Majak, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy 

Miejskiej Kamienna Góra z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020”- 99.2019  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości -

100.2019  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości- 

101.2019  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności 

gimnazjów prowadzonych przez Gminę Miejską Kamienna Góra- 102.2019  

8. Analiza wstępna projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Miejskiej Kamienna Góra – 103.2019 

9. Analiza wstępna projektu uchwały w sprawie budżetu Miasta Kamienna Góra na 2020 rok 

– 104.2019  

10. Zapoznanie się z rozstrzygnięciem nadzorczym Wojewody Dolnośląskiego z dnia 

29.10.2019 r. stwierdzającego nieważność uchwały Nr XVI/88/2019 Rady Miasta Kamienna 

Góra z dnia 25.09.2019 r. – BRM.0711.22.2019  

11. Zapoznanie się z pismem Wojewody Dolnośląskiego w sprawie zmiany regulaminu 

wynagradzania nauczycieli oraz stanowiskiem w sprawie Przewodniczącego RM- 

BRM.0711.24.2019 

12. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta i Wydziału IOŚ Urzędu Miasta w/m 

na wniosek do projektu budżetu na 2020 rok mieszkanki miasta – BRM.0005.13.2019 

13. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta na wniosek Komisji – 
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BRM.0003.130.2019 

14. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta na wniosek Komisji – 

BRM.0003.133.2019 

 

15. Sprawy różne. 

16. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

 

 Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad.  

 

Ad.3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad.4.- 99.2019 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Kierownik 

Wydziału Promocji i Polityki Społecznej Urzędu Miasta w/m Natalia Mataczyńska.  

 

 Przedstawiła priorytetowe obszary realizacji zadań oraz wysokość przeznaczonych na 

nie środków: 

 

I. Obszar realizacji zadań z zakresu profilaktyki i rozwiązywania problemów uzależnień-

kwota – organizowanie aktywnych form wypoczynku letniego dzieci i młodzieży  

z Kamiennej Góry, w szczególności ze środowisk zagrożonych uzależnieniem, w formie 

półkolonii, kolonii lub obozu, promowanie zdrowego stylu życia poprzez realizację 

programów z bogatą ofertą zagospodarowania czasu wolnego oraz rozwijania 

zainteresowań mieszkańców Kamiennej Góry- kwota 86 000,00 zł;  

 

II.Obszar realizacji zadań z zakresu pomocy społecznej –obsługa i dystrybucja  żywności, 

dożywianie mieszkańców Gminy Miejskiej Kamienna Góra, znajdujących się z trudnej 

sytuacji materialnej-  kwota 18 000,00 zł;  

 

III. Obszar realizacji zadań w sferze kultury-rozwijanie zainteresowań i prowadzenie zajęć 

muzycznych, plastycznych, fotograficznych, filmowych, itp. dla mieszkańców 

Kamiennej Góry, rozbudzanie tożsamości kulturowej, organizacja imprez kulturalnych 

i edukacji kulturalnej, ochrona dóbr kultury i dziedzictwa narodowego- kwota 

45 000,00 zł; 
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IV. Obszar realizacji zadań w sferze upowszechniania kultury fizycznej i sportu- szkolenie 

oraz udział w zawodach sportowych mieszkańców Gminy Miejskiej Kamienna Góra - 

kwota 330 000,00 zł;  

 

V. Obszar realizacji zadań w zakresie turystyki-organizacja imprez w zakresie turystyki 

dla mieszkańców Gminy Miejskiej Kamienna Góra- kwota 20 000,00 zł;  

 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak – zwróciła się z prośbą do Kierownika 

Wydziału Promocji i Polityki Społecznej o przygotowanie na kolejne posiedzenie tj. 

dnia 26 listopada 2019 r. zestawienia porównawczego środków przeznaczonych na 

poszczególne obszary w roku 2019 i 2020 w formie tabelarycznej z wyszczególnieniem 

na jakie obszary zwiększa się środki oraz przyczyny zwiększenia środków. 

 

Kierownik Wydziału Promocji i Polityki Społecznej Urzędu Miasta w/m Natalia 

Mataczyńska- oznajmiła, że niezwłocznie przygotuje i przedstawi radnym zestawienie.  

 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały, jednocześnie zadecydowała, że 

zaopiniowanie nastąpi na kolejnym posiedzeniu tj. dnia 26 listopada 2019 r. o godz. 

1430. 

 

Ad.5.- 100.2019 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak.  

 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały, jednocześnie zadecydowała, że 

zaopiniowanie nastąpi na kolejnym posiedzeniu tj. dnia 26 listopada 2019 r. o godz.1430. 

 

Ad.6.- 101.2019 

  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Kierownik Wydziału 

Infrastruktury Miejskiej i Ochrony Środowiska Urzędu Miasta w/m Magdalena 

Bręśkiewicz. 

 

Kierownik Wydziału Infrastruktury Miejskiej i Ochrony Środowiska Magdalena 

Bręśkiewicz – wyjaśniła że projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  składanej przez właściciela 
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nieruchomości jest ściśle związany z projektem uchwały w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi odebranymi z 

nieruchomości położonych na terenie Gminy Miejskiej Kamienna Góra oraz ustalenia 

wysokości stawki tej opłaty. Dodała, że w najbliższych dniach zostanie również 

przedstawiony projekt uchwały dotyczący terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  Wszystkie trzy projekty uchwał 

muszą być procedowane razem. Projekty pod względem merytorycznym zostały 

sprawdzone przez Regionalna Izbę Obrachunkowa, ponieważ są to uchwały 

okołobudżetowe.  

 

W niniejszym projekcie uchwały określa się dwa wzory deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanych przez właścicieli 

nieruchomości położonych na terenie Gminy Miejskiej Kamienna Góra, tj.  

w przypadku nieruchomości: 

 

1) zamieszkałych oraz domków letniskowych lub innych nieruchomości 

wykorzystywanych na cele rekreacyjno- wypoczynkowe; 

2) niezamieszkałych.  

 

Podstawę prawną do podjęcia uchwały stanowi art.6n ustawy z dnia 13 września 1996 

r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach zgodnie z którym rada gminy, 

uwzględniając konieczność zapewnienia prawidłowego obliczenia wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ułatwienia składania deklaracji, określa 

w drodze uchwały wzory deklaracji oraz warunki i tryb ich składania.  

 

Radna Danuta Kurnyta- zapytała, w jakim systemie sklepy wielkopowierzchniowe 

płaca za odpady.  

 

Kierownik Wydziału Infrastruktury Miejskiej i Ochrony Środowiska Magdalena 

Bręśkiewicz – odpowiedziała, że sklepy płacą za ilość pojemników. Spółka Sanikom 

odbiera odpady komunalne, natomiast opakowania np. kartony składowane są przez 

sklepy w określonym miejscu i odbierane przez firmy z którymi sklepy mają podpisane 

umowy.  Odbiór opakowań odbywa się zgodnie z ustalonym miedzy firmą  

a sklepem harmonogramem. Sklepy mogą wyrzucać do pojemników odpady komunalne 

takie jak wytworzone przez gospodarstwa domowe. Podkreśliła, że największy problem 
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jest w branży gastronomicznej i meblowej. Firmy maja obowiązek posiadania umów na 

odbiór opakowań.  

 

Wiceprzewodniczący RM Jerzy Basta- przypomniał, że zgodnie z nową ustawą  

mieszkańcy będą mieć obowiązek segregowania odpadów. W związku z powyższym, 

zadał pytanie kogo będzie się karać za nie dostosowanie się do obowiązku.  

  

Kierownik Wydziału Infrastruktury Miejskiej i Ochrony Środowiska Magdalena 

Bręśkiewicz- stwierdziła, że będzie bardzo trudnym będzie udowodnienie, że ktoś nie 

segreguje odpadów, nie ma na chwilę obecną żadnego rozporządzenia, które 

regulowałoby te kwestie. Od nowego roku deklaracje w imieniu mieszkańców będzie 

składał zarządca danej nieruchomości. Ponadto przedstawiła zestawienie stawek 

obecnych i proponowanych przez udziałowców spółki Sanikom. Powiedziała, że w 

mieście inne czynniki wpływają na cenę odbioru odpadów a inne na wsiach. Z terenu 

miast odbierana jest znacznie większa ilości niż z gmin wiejskich. Zależność jest 

następująca im więcej odpadów jest produkowana tym większa jest opłata  

 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak – stwierdziła, że dla wszystkich udziałowców 

powinny być stałe stawki. Zapytała skąd wynika różnica  stawek między np. Gmina 

Miejską Kamienna Góra a Gminą Wiejską Marciszów? 

 

Kierownik Wydziału Infrastruktury Miejskiej i Ochrony Środowiska Magdalena 

Bręśkiewicz- odpowiedziała, że różnica spowodowana jest ilością odpadów oraz 

częstotliwością odbioru (gminy wiejskie raz na dwa tygodnie). Ponadto zaznaczyła, że 

Gmina Marciszów podjęła uchwałę przyjmująca stawkę za odpady segregowane na 

poziomie 15 zł za osobę, jednak uchwała została odrzucona przez Regionalna Izbę 

Obrachunkową, ponieważ źle skalkulowano koszty.    

 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak – zwróciła uwagę na zalegające nieczystości 

w okolicach mostu i ronda przy ul. Papieża Jana Pawła II 

 

Kierownik Wydziału Infrastruktury Miejskiej i Ochrony Środowiska Magdalena 

Bręśkiewicz- zadeklarowała, że zwróci się do Spółki Mieszkaniowej o uporządkowanie 

terenu.  
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Komisja zapoznała się z projektem uchwały, jednocześnie zadecydowała, że 

zaopiniowanie nastąpi na kolejnym posiedzeniu tj. dnia 26 listopada 2019 r. o godz. 

1430. 

 

Ad.7. – 102.2019 

 

Projekt uchwały wraz uzasadnieniem przedstawiła Przewodnicząca KBSiR Violetta 

Majak /zał. Nr 1 do protokołu/.   

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Ad.8. – 103.2019 

 

Komisja ustaliła, że zapozna się z projektem uchwały indywidualnie. Jednocześnie 

Komisja zadecydowała, że analiza  projektu nastąpi na kolejnym posiedzeniu tj. dnia 26 

listopada 2019 r. o godz.1430. 

 

Ad.9. – 104.2019 

 

Komisja ustaliła, że zapozna się z projektem uchwały indywidualnie. Jednocześnie 

Komisja zadecydowała, że analiza  projektu nastąpi na kolejnym posiedzeniu tj. dnia 26 

listopada 2019 r. o godz.1430. 

 

Ad.10. – BRM.0711.22.2019 

 

Komisja zadecydowała, że z ww. rozstrzygnięciem nadzorczym zapozna się na 

kolejnym posiedzeniu tj. dnia 26 listopada 2019 r. o godz.1430. 

 

Ad.11. – BRM.0711.24.2019 

 

 Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 2 do protokołu/.  

  

Ad.12. –BRM.0005.13.2019 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 3 do protokołu/.  
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Ad.13.- BRM.0003.130.2019 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 4 do protokołu/.  

 

Ad.14.- BRM.0003.133.2019 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 5 do protokołu/.  

Ad.15. Sprawy różne. 

 

Na posiedzenie Komisji przybył Burmistrz Miasta Janusz Chodasewicz, który zwrócił 

się do członków Komisji  z następującymi sprawami: 

1. przedłożonym projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości niezabudowanej dz. Nr 177/42, obręb nr 3 miasta Kamienna Góra 

przy ul. P. Ściegiennego; 

 

Burmistrz Miasta Janusz Chodasewicz w związku ze złożonymi przez Stałe 

Komisje Rady Miasta wnioskami dotyczącymi ww. projektu uchwały wyjaśnił, że 

zbycie nieruchomości odbędzie się zgodnie z obowiązującymi przepisami, a cena 

będzie podyktowana operatem szacunkowym.  

 

Radna Danuta Kurnyta- zapytała, czy zainteresowany kupnem działki jest 

przedsiębiorca, który jest właścicielem pobliskich nieruchomości?  

 

Burmistrz Miasta Janusz Chodasewicz- powiedział, że do ratusza nie wpłynęła 

oficjalna oferta na zakup nieruchomości.  

 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak – stwierdziła, że część ogrodzonego 

terenu była podwórzem dla budynku przy ul. P. Ściegiennego 6. W planie 

zagospodarowania przestrzennego nie ma przymusu, co do ograniczenia przetargu. 

Jednak w uzasadnieniu projektu uchwały widnieje zapis, że działka została 

przygotowana w celu zbycia w drodze przetargu na poprawę zagospodarowania 

nieruchomości sąsiednich. Dodała, że radni pytali Kierownika Wydziału 

Nieruchomości, czy mieszkańców Wspólnot mieszkaniowych poinformowano  

o chęci zbycia działki. Wyraziła zdanie, że należałoby przeprowadzić przetarg 

nieograniczony, aby Wspólnoty również mogły do niego przystąpić. Jeśli nie będzie 

zainteresowania ze strony Wspólnoty niech działkę zakupi zainteresowany inwestor.  

 

Burmistrz Miasta Janusz Chodasewicz- zapewnił, że przetarg na zakup 
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nieruchomości będzie nieograniczony, a mieszkańcy Wspólnot zostaną 

poinformowani o planowanym przetargu.  

   

2. przedłożonym projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości;  

 

Burmistrz Miasta Janusz Chodasewicz -  oznajmił, iż prywatny właściciel zwrócił 

się z zapytaniem o możliwość zakupu przez miasto udziałów w drodze prowadzącej 

do działek miejskich lub zamianą nieruchomości niezabudowanych. Zgodnie z 

przepisami ustawy o gospodarce nieruchomościami wynika, iż nieruchomości 

stanowiące własność jednostek samorządu terytorialnego mogą być przedmiotem 

zamiany na nieruchomości stanowiące własność osób fizycznych. W przypadku 

nierównej wartości zamienianych nieruchomości stosuje się dopłatę, której 

wysokość jest równa różnicy wartości zamienianych nieruchomości. Zamiana 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miejskiej Kamienna Góra , działka nr : 

222, obręb nr 5 miasta Kamienna Góra na nieruchomość stanowiącą własność osób 

fizycznych, działka nr: 217/2, obręb nr 6 miasta Kamienna Góra podyktowana jest 

koniecznością pozyskania obszarów pod budownictwo wielorodzinne.  

Według wstępnych wyliczeń prywatny właściciel miałby dopłacić miastu różnicę 

wynikającą z operatów szacunkowych ww. działek.  Zaznaczył, że jeśli działka nr 

222 zostanie sprzedana przez miasto pod zabudowę jednorodzinną to miasto 

zobowiązane będzie do wykonania oświetlenia i drogi do nieruchomości, co wiąże 

się z dużymi kosztami. Natomiast zamieniając nieruchomości miasto uniknie 

problemu roszczeń właścicieli i otworzy sobie drogę do budowy budynku 

wielorodzinnego. Gdyby miasto zakupiło również działkę przyległą do działki nr 

217/2 to pozyskałoby około 1 ha terenu. Posiadając tak dużą nieruchomość można 

myśleć nie tylko o budowie budynku wielorodzinnego ale o infrastrukturze wokół 

np. parkingach czy placu zabaw. 

Burmistrz Miasta Janusz Chodasewicz przypomniał, że pierwotnie planowano 

wybudowanie budynku wielorodzinnego przy ul. Broniewskiego, jednak problemem 

jest przeniesienie z tego terenu bazy Spółki Mieszkaniowej. Burmistrz zwrócił się do 

członków Komisji Budżetu Strategii i Rozwoju o przemyślenie przedstawionej 

sprawy.  

 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak- powiedziała, iż radni proponują najpierw 
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zakupić od prywatnego właściciela udziały w drodze, sprzedać działki pod zabudowę 

jednorodzinna, a uzyskane środki przeznaczyć na zakup działki nr 217/2, obręb 5 

miasta Kamienna Góra.  

 

Burmistrz Miasta Janusz Chodasewicz- stwierdził, że takie rozwiązanie znacznie 

wydłużyło by planowane zadanie. Nadmienił, że jednym z głównych problemów 

miasta jest brak mieszkań i chciałby chociaż częściowo rozwiązać problem w jak 

najkrótszym czasie. Dodał, że ze sprzedaży działek pod budownictwo jednorodzinne 

miasto zyskało by około 300 000, 00 zł, jednak około 80 000,00 zł trzeba będzie 

przeznaczyć na sporządzenie dokumentacji.  

 

Wiceprzewodniczący RM Jerzy Basta – stwierdził, że działka nr 217/2 jest terenem 

atrakcyjnym pod budownictwo wielorodzinne, ponieważ znajduje się blisko centrum 

miasta, terenów zielonych oraz ścieżki rowerowej.  

 

Radna Danuta Kurnyta- zaproponowała aby budynek byłego zakładu Kamodex 

przeznaczyć na mieszkania.  

 

Burmistrz Miasta Janusz Chodasewicz- stwierdził, że koszt zakupu, przebudowy 

i remontu zniszczonego obiektu przewyższałby koszt budowy nowego budynku. 

ponadto dodał, że jakiekolwiek działania na obiekcie byłego zakładu wymagają 

zgody konserwatora zabytków.   

 

3. przedłożonym projektem uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi odebranymi z nieruchomości położonych 

na terenie Gminy Miejskiej Kamienna Góra oraz ustalenia wysokości stawki tej 

opłaty;   

 

Burmistrz Miasta Janusz Chodasewicz – zwrócił się z prośbą do radnych  

o przyjęcie ww. projektu uchwały. Stwierdził, iż nie przyjęcie uchwały nie jest 

dobrym pomysłem, ponieważ już istniejąca dziura w gospodarce śmieciowej będzie 

się powiększała. Gmina Miejska Kamienna Góra, jako największy udziałowiec 

spółki Sanikom będzie zobowiązana do pokrycia rekompensaty. Podwyżka opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi ma wejść od 1 stycznia 2020 r., zapadła 

decyzja, że zarządcy nieruchomości będą zobowiązani do składania deklaracji  

w imieniu mieszkańców. W związku z powyższym Spółka Mieszkaniowa będzie 
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zobowiązana aneksować około 1600 umów. Ponadto musi zwołać zebrania 

Wspólnot, to też będzie trwało około 2-óch  miesięcy. Spółka mieszkaniowa obawia 

się, że będzie musiała ponosić koszty odpadów komunalnych za mieszkańców, 

którzy uchylają się od opłaty. Poinformował, że Spółdzielnia Szarotka wypracowała 

system, który polega na wzywaniu osób uchylających się od płatności na rozmowę. 

W większości przypadków wezwania skutkują uregulowaniem zaległości przez 

mieszkańców. Opłata czynszowa oraz za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

może być objęta jednym rachunkiem, niestety nie możemy skonsolidować opłaty za 

wodę. Miasto nie jest podmiotem uprawnionym do odcięcia wody z powodu 

zadłużenia, takie kroki może podjąć tylko Miejskie Przedsiębiorstwo Wodociągów  

i Kanalizacji.  

 

Wiceprzewodniczący RM Jerzy Basta – podkreślił, że mieszkańcy opłacają tylko 

rachunki, które są im niezbędne do codziennej egzystencji tj. opłatę za wodę i prąd. 

Unikając opłaty za czynsz i odpady powodują zadłużenie a dochody własne miasta 

są na niskim poziomie.  

  

4. Burmistrz Miasta Janusz Chodasewicz poinformował, że zostało rozstrzygnięte 

głosowanie nad budżetem obywatelskim na 2020 rok, mieszkańcy zarekomendowali 

projekt pt. „Sortowanie się opłaca – zakup zautomatyzowanego urządzenia do zbiórki 

butelek PET i szklanych w zamian za ekwiwalent pieniężny”. Stwierdził, że zakup 

automatu przyczyni się do poprawy świadomości mieszkańców dotyczącej segregacji 

odpadów, będzie pełnił również funkcję wychowawczą, proekologiczną. Jednak wyraził 

obawę, że miasto może mieć problem ekonomiczny z urządzeniem w związku z jego 

szybkim zapełnianiem. Ponadto zapytał dlaczego urządzenie ma być zlokalizowane na 

terenie Ośrodka Wypoczynku Świątecznego Zalew.  

 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak (będąca członkiem komisji ds. budżetu 

obywatelskiego)- odpowiedziała, że projektodawca zaproponował lokalizację maszyny, 

brał pod uwagę teren ośrodka lub park przy ul. Ogrodowej. Wyraziła zdanie,  

że najlepszą lokalizacją maszyny byłyby okolice marketu np. Kaufland. 

 

Burmistrz Miasta Janusz Chodasewicz- zaproponował, że porozmawia  

z właścicielem sklepu Intermarche o umiejscowieniu maszyny na jego terenie. Taka 

lokalizacja była by lepsza niż proponowana przez projektodawcę, ponieważ jest  
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to centrum miasta, blisko parkingu.  

 

Radna Iwona Szczerbaty – dodała, że rozmawiała z projektodawcą na temat 

lokalizacji urządzenia.   

 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak – zaznaczyła, że uzyskanie zgody  

od właściciela terenu marketu Intermarche było poza zasięgiem projektodawcy.  

 

Burmistrz Miasta Janusz Chodasewicz – powiedział, że koszt automatu to około 

60 000,00 zł. Jeszcze raz podkreślił obawę co do zakupu maszyny, jednak zaznaczył,  

że jeśli mieszkańcy tak zadecydowali to miasto będzie działać w zakresie realizacji 

projektu.  

 

Radna Iwona Szczerbaty- dodała, że wielu mieszkańców jest zainteresowanych 

projektem i deklaruje segregację butelek.  

 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak – zaproponowała zakup przez miasto 

pojemników na nakrętki od butelek, które są przeznaczane na różne szczytne cele.  

 

Burmistrz Miasta Janusz Chodasewicz- wyraził zdanie, że jest to bardzo dobry 

pomysł.  

 

Radna Danuta Kurnyta- podsumowała, że trzeba poprawiać świadomość 

społeczeństwa w zakresie ekologii.  

 

Ponadto Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak zwróciła się z prośbą  

o przygotowanie analizy wniosków złożonych przez Komisję z podziałem na 

zrealizowane i niezrealizowane oraz o umieszczenie w porządku obrad 42- go 

posiedzenia KBSiR trzech projektów uchwał dotyczących gospodarki odpadami 

komunalnymi.    

 

Ad.16. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Protokołowała: Malwina Marmuszewska  

 

Przewodnicząca KBSiR 

 

      Violetta Majak 


